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Protokół Nr 9/2019 

Protokół z posiedzenia Komisji Ekonomicznej Rady Miejskiej w Tarnowie, które odbyło się 29 maja 
2019 r. w sali narad Urzędu Miasta Tarnowa przy ulicy Goldhammera 3 – od godziny 1412 do godziny 
1617, częściowo wspólnie z Komisją Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych.  

W posiedzeniu wzięli udział wszyscy członkowie Komisji Ekonomicznej oraz goście: 

p. Andrzej Zając – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta UMT  
p. Marian Ogrodnik – Dyrektor Zarządu Dróg i Komunikacji  
p. Stefan Piotrowski – Zastępca Dyrektora Wydziału Infrastruktury Miejskiej UMT 
p. Jacek Chrobak – Dyrektor Targowisk Miejskich 
p. Marek Idzkiewicz – Dyrektor Wydziału Geodezji i Nieruchomości UMT 
p. Artur Michałek – Zastępca Dyrektora ZDiK ds. Komunikacji 
p. Wiesław Kozioł – Kierownik Działu Organizacji Transportu Publicznego ZDiK 
p. Beata Baran – Koordynator Biura Radców Prawnych UMT 
p. Krzysztof Woźniak – „Grupa Zdrowego Oddychania” 
 

Przewodniczący Sebastian Stepek otworzył posiedzenie o godzinie 1412, a następnie przedstawił 
porządek posiedzenia (zmieniając kolejność rozpatrywania poszczególnych punktów), który został 
przyjęty jednomyślnie. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie materiałów sesyjnych – XII sesja RM (30.05.2019 r.): 

• zmiana uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia wysokości tej opłaty, ustalenia stawek opłaty za pojemniki oraz 
zwolnień z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (mat. 9), 

• ustalenie cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania 
o charakterze użyteczności publicznej w gminnych przewozach pasażerskich  (mat. 10), 

• ustalenie strefy płatnego parkowania pojazdów samochodowych na drogach publicznych 
w Tarnowie oraz wysokości opłat za parkowanie pojazdów w tej strefie i sposobu ich 
pobierania (mat. 11), 

• zmiana uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (mat. 13), 

• określenie warunków udzielania bonifikat od opłat z tytułu przekształcenia prawa 
użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy Miasta Tarnowa w prawo 
własności tych gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat (mat. 14), 

2. Informacja Prezydenta Miasta Tarnowa o wykonaniu Budżetu za I kwartał 2019 roku. 

3. Informacja Prezydenta Miasta Tarnowa na temat realizacji inwestycji zapisanych w Budżecie 
na rok 2019 oraz w WPF na lata 2019 – 2038. 

4. Opiniowanie materiałów sesyjnych – c.d. 

• zmiana uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Tarnowa na lata 
2019 – 2038 (mat. I), 

• zmiana Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2019 (mat. II), 
• przekazanie Marszałkowi Województwa Małopolskiego projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia na obszarze Gminy Miasta Tarnowa zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, 
w których następuje spalanie paliw (mat. III). 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
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Ad. 1) Opiniowanie materiałów sesyjnych – XII sesja RM (30.05.2019 r.): 

• zmiana uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia wysokości tej opłaty, ustalenia stawek opłaty za pojemniki oraz zwolnień 
z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (mat. 9), 

• ustalenie cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania 
o charakterze użyteczności publicznej w gminnych przewozach pasażerskich  (mat. 10), 

• ustalenie strefy płatnego parkowania pojazdów samochodowych na drogach publicznych 
w Tarnowie oraz wysokości opłat za parkowanie pojazdów w tej strefie i sposobu ich pobierania 
(mat. 11), 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych Tomasz Olszówka przedstawił 
propozycję (klubu radnych Nasze Miasto Tarnów) ograniczenia porządku obrad XII sesji Rady 
Miejskiej o punkty nr 9, 10 oraz 11. Przekonywał, że decyzję o ewentualnych podwyżkach opłat 
za wywóz śmieci, parkowanie i cen biletów komunikacji miejskiej radni będą mogli podjąć dopiero 
po ocenie stanu finansów Miasta. Przypomniał, iż Raport o stanie Miasta będzie przedmiotem dyskusji 
na sesji w czerwcu, dlatego zasadne jest przełożenie procedowania wymienionych trzech projektów 
uchwał. 

Radny Józef Gancarz, nawiązując do podpisanego przez Prezydenta i klub radnych Nasze Miasto 
Tarnów porozumienia zapytał, czy Prezydent wykonuje zapis dotyczący sporządzenia oceny stanu 
finansów Miasta i czy rating zostanie przedstawiony do końca czerwca (jeśli audyt nie jest jeszcze 
wykonywany, to czy został ogłoszony przetarg na sporządzenie takiego dokumentu). Przewodniczący 
Tomasz Olszówka oznajmił, że jest to pytanie nie do niego, lecz do Prezydenta. Zastanawiał się 
nad możliwością podjęcia uchwały, w której Rada Miejska zobowiąże Prezydenta do wykonania 
audytu. Przewodniczący Jakub Kwaśny zapytał, czy Rada Miejska może korzystać z pomocy 
ekspertów z zewnątrz. 

Koordynator Biura Radców Prawnych UMT Beata Baran wyjaśniła, że Rada Miejska nie ma takich 
kompetencji. Statut Gminy Miasta Tarnowa daje możliwość skorzystania z pomocy ekspertów jedynie 
Komisji Rewizyjnej, o ile ewentualna ekspertyza dotyczy tematu ujętego w rocznym planie jej kontroli 
(umowę podpisuje Prezydent). Ponadto rada nie może w żaden sposób „zmusić” organu 
wykonawczego do sporządzenia audytu. Zgodnie z art. 18 ustawy o samorządzie gminnym rada gminy 
może podejmować uchwały kierunkowe, jednak tylko w zakresie zadań ustawowych, a takowym 
nie jest zlecenie wykonania audytu finansowego. Na zakończenie swojej wypowiedzi radca prawny 
Beata Baran zwróciła uwagę, że wszystkie sprawozdania finansowe są badane przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową, tak więc aspekt ekspercki jest zapewniony.  

Po zakończeniu dyskusji komisje przystąpiły do głosowania nad poszczególnymi wnioskami 
o ograniczenie porządku obrad XII sesji Rady Miejskiej w dniu 30 maja 2019 r. 

• Wniosek Komisji Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych o ograniczenie porządku obrad o punkt 9 
„Zmiana uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, ustalenia wysokości tej opłaty, ustalenia stawek opłaty za pojemniki oraz zwolnień 
z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – podjęcie uchwały”.  

Za – 4, przeciw – 1, wstrzymało się – 1. Wniosek został przyjęty. 

• Wniosek Komisji Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych o ograniczenie porządku obrad o punkt 10 
„Ustalenie cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania 
o charakterze użyteczności publicznej w gminnych przewozach pasażerskich – podjęcie uchwały”.  

Za – 6, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 

• Wniosek Komisji Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych o ograniczenie porządku obrad o punkt 11 
„Ustalenie strefy płatnego parkowania pojazdów samochodowych na drogach publicznych 
w Tarnowie oraz wysokości opłat za parkowanie pojazdów w tej strefie i sposobu ich pobierania – 
podjęcie uchwały”.  

Za – 6, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Wniosek został przyjęty. 
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• Wniosek Komisji Ekonomicznej o ograniczenie porządku obrad o punkt 9 „Zmiana uchwały 
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia 
wysokości tej opłaty, ustalenia stawek opłaty za pojemniki oraz zwolnień z opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi – podjęcie uchwały”.  

Za – 6, przeciw – 1, wstrzymało się – 2. Wniosek został przyjęty. 

• Wniosek Komisji Ekonomicznej o ograniczenie porządku obrad o punkt 10 „Ustalenie cen za usługi 
przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze użyteczności 
publicznej w gminnych przewozach pasażerskich – podjęcie uchwały”.  

Za – 8, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Wniosek został przyjęty. 

• Wniosek Komisji Ekonomicznej o ograniczenie porządku obrad o punkt 11 „Ustalenie strefy 
płatnego parkowania pojazdów samochodowych na drogach publicznych w Tarnowie oraz 
wysokości opłat za parkowanie pojazdów w tej strefie i sposobu ich pobierania – podjęcie 
uchwały”.  

Za – 8, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Tomasz Olszówka zamknął posiedzenie Komisji Rozwoju Miasta i Spraw Komunalnych. 

 

• zmiana uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (mat. 13) 

Radca prawny Beata Baran wyjaśniła, że uchwała zakłada przesunięcie środków otrzymanych 
z PFRON – zgodnie z potrzebami zgłoszonymi przez osoby niepełnosprawne korzystające z tych 
dopłat. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Materiał nr 13 uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 8 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 

• określenie warunków udzielania bonifikat od opłat z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy Miasta Tarnowa w prawo własności tych 
gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat (mat. 14) 

Projekt uchwały w imieniu wnioskodawców (klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość) omówił radny 
Piotr Sak. Przypomniał, że ustawa z dnia 20 lipca 2018 roku o przekształceniu prawa użytkowania 
wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów 
wprowadziła bonifikaty, jeśli chodzi o grunty należące do Skarbu Państwa. W opinii wnioskodawców 
należy zrównać prawa osób, które skorzystały z przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
gruntów należących do jednostek samorządu terytorialnego – w tym przypadku do Gminy Miasta 
Tarnowa. Wnioskodawcy złożyli autopoprawkę uwzględniającą uwagi zawarte w opinii prawnej 
do przedłożonego projektu uchwały. 

Dyrektor Wydziału Geodezji i Nieruchomości UMT Marek Idzkiewicz przestawił prezentację 
zawierającą dane liczbowe dotyczące kosztów przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
w prawo własności. Ustawa, o której wspomniał przedmówca, zakłada przekształcenie gruntów 
zabudowanych na cele mieszkaniowe. W Tarnowie dotyczy to około 12.000 nieruchomości, w tym 
około 10.000 należy do Gminy Miasta Tarnowa, a około 2.000 do Skarbu Państwa.  

Dyrektor Marek Idzkiewicz podkreślił, że do faktyczne koszty przekształcenia zawierają opłatę stałą 
od wniosku o wykreślenie w księdze wieczystej wpisu roszczenia o opłatę (250 zł w przypadku 
wniesienia opłaty jednorazowej i 75 zł w pozostałych przypadkach). Różnica kosztów poniesionych 
przez właściciela gruntu, który skorzysta z bonifikaty i wpłaci opłatę jednorazową jest niewielka 
w zestawieniu z kosztami wnoszenia opłat rocznych.  

Inną ważną kwestią, którą poruszył Dyrektor Marek Idzkiewicz, był fakt, iż część mieszkańców zdążyła 
już wnieść opłaty roczne – te osoby nie będą mogły w bieżącym roku skorzystać z bonifikaty. 
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Członkowie Komisji Ekonomicznej zgodnie stwierdzili, że osobom, które jeszcze nie wniosły opłaty, 
należy dać możliwość skorzystania z bonifikaty. Radny Piotr Sak dodał: jest to prawo, a nie przymus.  

Po zakończeniu dyskusji Komisja przystąpiła do opiniowania materiału. 

Materiał nr 14 uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 6 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

Ad. 2) Informacja Prezydenta Miasta Tarnowa o wykonaniu Budżetu za I kwartał 2019 
roku. 

Członkowie Komisji Ekonomicznej otrzymali pisemny materiał i nie zabierali głosu w dyskusji. 

Ad. 3) Informacja Prezydenta Miasta Tarnowa na temat realizacji inwestycji zapisanych 
w Budżecie na rok 2019 oraz w WPF na lata 2019 – 2038. 

Dyrektor Zarządu Dróg i Komunikacji Marian Ogrodnik na wstępie podkreślił, że w przypadku wielu 
zadań pojawiają się poważne problemy z uzgodnieniami z Tauronem. Przewodniczący Jakub Kwaśny 
poinformował, że spotka się z Prezesem spółki Tauron i spróbuje pomóc Miastu w tych rozmowach. 
Poruszy też inną kwestię – samorządy w przeszłości przekazywały spółce oświetlenie i trzeba 
zmierzać do tego, aby urządzenia na powrót stały się własnością gmin. Ponadto należy zrealizować 
wymianę opraw na bardziej wydajne i oszczędne (LED). 

Radny Józef Gancarz złożył wniosek (i poprosił Komisję o przegłosowanie go) o zapisanie w Budżecie 
środków na zasypanie żwirem odcinka 72 mb w narożu ulic Malinowej i Jeżynowej – przy okazji prac 
prowadzonych na tych ulicach.  

Przewodniczący Sebastian Stepek poddał pod głosowanie złożony wniosek o treści: 

Komisja Ekonomiczna Rady Miejskiej w Tarnowie wnioskuje o dokonanie zmian w Uchwale Budżetowej 
polegających na zapisaniu środków na wykonanie prac drogowych na odcinku 72 mb od naroża ulic 
Malinowej i Jeżynowej, polegających na zasypaniu żwirem. 

Wniosek poparło 7 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od  głosu. 

Ad. 4) Opiniowanie materiałów sesyjnych – XII sesja RM (30.05.2019 r.) – c.d. 

• zmiana uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Tarnowa na lata 2019 
– 2038 (mat. I) 

• zmiana Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2019 (mat. II) 

Prezydent przedłożył radnym projekty uchwał I i II z autopoprawkami. 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta UMT Andrzej Zając omówił proponowane zmiany: 

- zwiększenie dochodów jednostek oświatowych (darowizny, programy, wpłaty na organizację 
półkolonii),  
- zwiększenie dochodów Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
- dotacja z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej – kontynuacja 
zadania pn. „Likwidacja barszczu Sosnowskiego na terenie miasta Tarnowa”, 
- przesunięcia środków między działami, 
- zwiększenie planu dochodów (środki zewnętrzne w kwocie 310.720,17 zł) na zadanie „Sami – 
Dzielni! Nowe standardy mieszkalnictwa wspomaganego dla osób z niepełnosprawnościami 
sprzężonymi”. 
W autopoprawce zostały uwzględnione następujące zmiany: 



Komisja Ekonomiczna Rady Miejskiej w Tarnowie 

Protokół Nr 9/2019  29 maja 2019 r. 

5 

- zwiększenie planu dochodów z tytułu niewykorzystanych w terminie wydatków niewygasających 
z zadania „Wykonanie pracy badawczo – rozwojowej pn. Optymalizacja sieci linii komunikacji 
miejskiej w Tarnowie” (64.575 zł) – zadanie będzie realizowane w roku bieżącym, 
- wprowadzenie środków zewnętrznych – dotacja celowa dla Miejskiej Biblioteki Publicznej 
(49.000 zł) oraz dofinansowanie wieloletniego zadania pn. „Kantoria Centrum Wypoczynku i Rekreacji 
– Budowa Amfiteatru wraz  z budową zjazdów i parkingów” (1.347.462 zł), 
- przesunięcia między środków będących w dyspozycji rad osiedli (na ich wniosek), 
- przesunięcie w planie dotacji dla Tarnowskiego Centrum Kultury kwoty 70.000 zł z zadania 
„Wykonanie częściowego zadaszenia Amfiteatru” na zadanie „Zakup sprzętu nagłaśniającego 
do Amfiteatru Letniego”. 

Oprócz wymienionych zmian w zadaniach wieloletnich do WPF proponuje się wprowadzić trzy nowe 
przedsięwzięcia: 

1) Budowa drogi oraz miejsc parkingowych wzdłuż budynku przy ul. Kochanowskiego 30, 
2) Nowe kontakty – nowe miejsca – ERASMUS+ łączy i otwiera nowe możliwości (zadanie będzie 
realizowane przez Zespół Szkół Ekonomiczno – Ogrodniczych), 
3) Praktyki zawodowe bez granic (projekt realizowany przez Zespół Szkół Technicznych). 

Po tych wyjaśnieniach Komisja przystąpiła do głosowania nad opinią do materiałów, z uwzględnieniem 
autopoprawek Prezydenta. 

 

Materiał nr I’ uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 6 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1. 

Materiał nr II’ uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 6 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1. 

 

• przekazanie Marszałkowi Województwa Małopolskiego projektu uchwały w sprawie 
wprowadzenia na obszarze Gminy Miasta Tarnowa zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, 
w których następuje spalanie paliw (mat. III) 

Wprowadzenia dokonał Przewodniczący Sebastian Stepek, podkreślając konieczność podjęcia 
kroków zmierzających do walki ze smogiem spowodowanym w dużej mierze tzw. niską emisją 
powstającą m.in. w wyniku nieprawidłowego obsługiwania palenisk. Następnie przekazał głos Panu 
Krzysztofowi Woźniakowi z Grupy Zdrowego Oddychania, który omówił prezentację na ten temat, 
starając się przekonać radnych do podjęcia uchwały. Wyjaśnił, na czym polega rozpalanie od góry 
i palenie bez dymu. Argumentował również, iż taki rodzaj spalania jest nie tylko ekologiczny, ale też 
oszczędny – pozwala zaoszczędzić nawet 1000 zł rocznie. 

Po wysłuchaniu prezentacji członkowie Komisji przeprowadzili dyskusję. Radny Piotr Sak zwrócił 
uwagę na kwestie formalno – prawne, wskazując, iż obowiązujący na terenie województwa 
małopolskiego zakaz dotyczy stosowania określonych paliw, a nie sposobu spalania. Wyraził 
wątpliwość, czy jakikolwiek sejmik wojewódzki w Polsce podejmował takie uchwały. Zaproponował 
wystąpienie do kancelarii Sejmiku Województwa Małopolskiego z zapytaniem o opinię prawną w tym 
zakresie oraz do Ministerstwa Środowiska – z prośbą o interpretację dotyczącą technik spalania 
i rozwiązań technicznych. Podobnego zdania był radny Dawid Solak, który zasugerował 
skonsultowanie projektu (jeszcze przed podjęciem uchwały) z prawnikami Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Małopolskiego.  

Ponieważ zaproponowane działania pozostają w kompetencji Prezydenta, Komisja przyjęła 
jednomyślnie (7 głosami „za”) wniosek o następującej treści: 

Komisja Ekonomiczna zwraca się do Prezydenta Miasta Tarnowa z wnioskiem o wystąpienie 
do Marszałka Województwa Małopolskiego o wydanie opinii prawnej na temat zapisu § 3 projektu 
uchwały Sejmiku Województwa Małopolskiego w sprawie wprowadzenia na obszarze Gminy Miejskiej 
Tarnów zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw – czy mieści się 
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on w kompetencji ustawowej i upoważnieniu ustawowym przewidzianym w art. 96 ust. 6 pkt 3 oraz 
ust. 7 ustawy Prawo ochrony środowiska. 

W nawiązaniu do opinii prawnej do projektu uchwały, Komisja postanowiła skierować wniosek 
do Przewodniczącego Rady Miejskiej o ograniczenie porządku obrad XII sesji, aby inicjatorzy mogli 
nanieść stosowne autopoprawki: 

Komisja Ekonomiczna Rady Miejskiej w Tarnowie na posiedzeniu 29 maja 2019 r.  jednomyślnie 
przyjęła wniosek o ograniczenie porządku obrad o punkt III „Przekazanie Marszałkowi Województwa 
Małopolskiego projektu uchwały w sprawie wprowadzenia na obszarze Gminy Miasta Tarnowa 
zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw – podjęcie uchwały”, 
jak również o zwrot projektu uchwały do wnioskodawców – Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej – 
celem naniesienia poprawek w oparciu o wydaną opinię prawną. 

Wniosek poparło 7 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Konkluzją dyskusji była zgoda radnych na wprowadzenie rozwiązań służących walce z niską emisją. 
Jednak radni postulowali, aby przed podjęciem uchwały przeprowadzić konsultacje z władzami 
Województwa Małopolskiego, jak również dokonać autopoprawki. 

Na zakończenie radny Mirosław Biedroń podziękował Panu Krzysztofowi Woźniakowi za aktywność 
na rzecz ochrony powietrza. Do tych podziękowań przyłączył się również Przewodniczący Sebastian 
Stepek. 

Ad. 5) Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Radni nie zgłosili żadnych wniosków w tym punkcie. Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący 
Sebastian Stepek zamknął posiedzenie Komisji Ekonomicznej o godzinie 1617. 

Na tym Protokół zakończono. 

 

 Przewodniczący Komisji Ekonomicznej 

 

 Sebastian Stepek 

 

Protokół sporządziła: 
Agnieszka Kowalik 
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Załączniki do Protokołu Nr 9/2019 

Zał. nr 1 Lista obecności członków Komisji Ekonomicznej na posiedzeniu 30.05.2019 r. 

Zał. nr 2 Lista gości obecnych na posiedzeniu Komisji Ekonomicznej 30.05.2019 r. 

Zał. nr 3 „Tarnów – użytkowanie wieczyste na własność” – wydruk prezentacji 

Zał. nr 4 Informacja Prezydenta o wykonaniu Budżetu za I kwartał 2019 r. 

Zał. nr 5 Informacja na temat stanu przygotowań do realizacji inwestycji przewidzianych na 2019 r. 

Zał. nr 6 „Ogrzewaj bez dymu” – ulotka dotycząca sposobu „rozpalania od góry” 

 

 

 


